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Beste raadsleden, beste griffies, 

  

Het Actiecomité Raden in Verzet is sinds de ALV van de VNG volop actief gebleven, 

want onze gezamenlijke motie heeft het prachtig gehaald, maar de problemen zijn 

daarmee natuurlijk nog niet opgelost. 

  

U treft hierbij onze voortgangsrapportage aan. 

  

We zijn raadslid geworden omdat we het allerbeste willen voor onze gemeente 

en niet om de gemeente kapot te bezuinigen! 

  

Vriendelijke groet, 

Namens de Zoetermeerse Gemeenteraad 

Actiecomité Raden in Verzet 

 

 
  

 

 

https://zoetermeer.us10.list-manage.com/track/click?u=006b56730fa415644e5910128&id=7581512664&e=24ebdd2d89

